
ZAPISNIK
 

4. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva
održanog 19. lipnja 2013. u 13 sati u prostorijama Geofizičkog zavoda

 
 
Nazočni: Alen Sajko, Renata Sokol Jurković, Maja Telišman Prtenjak, Ksenija Cindrić, Amela 
Jeričević, Jadran Jurković i član Nadzornog odbora Antun Marki
Ispričan: Ivan Ljuština

Dnevni red:

1. Stav UO-a na okruglom stolu
2. HMČ i status glavnog urednika, g. Davora Nikolića
3. Potpisnici i banka
4. Stav oko vođenja knjigovodstva
5. Stav oko internet stranica
6. Prijam novih članova
7. Razno

Ad 1.  Tema okruglog stola je “Zakon o meteorološkoj djelatnosti u Republici Hrvatskoj i uspostavljanje 
sustava licenciranja profesionalnih meteorologa”. Potreba za reguliranjem tržišta javila se mnogo puta, 
ali za sada još vrijedi Zakon o hidrometeorološkoj djelatnosti iz 1978. 
Zbog nereguliranog tržišta stručni razvoj je upitan, pa se stoga Društvo kao strukovna udruga treba 
zalagati za nalaženje rješenja. 
Društvo se može angažirati u smislu licenciranja stručnog osoblja te općenito djelovati kao stručna 
komora. U tu svrhu trebat će promijeniti Statut i podijeliti članstvo na profesionalne, koji profesionalno 
rade u meteorologiji ili od nje i pridružene članove. Prvi bi mogli biti u upravnim tijelima i imali bi 
pravo glasa na skupštini. Također smatra se da bi trebao postojati zakon o meteorološkoj djelatnosti, 
neovisno o hidrološkoj.
Očekuje se da će se na okruglom stolu dobiti svi komentari, prijedlozi i mišljenja od svih relevantnih 
čimbenika u hrvatskoj meteorologiji.      

Ad 2. Zbog nedostatka novaca usvojen je prijedlog da se ponudi 5000 kn bruto g. Davoru Nikoliću, 
glavnom uredniku Hrvatskog meteorološkog časopisa, za rad do broja 47 uključno.

Ad 3. Preuzimanje prava potpisa novog predsjednika i tajnika dogodit će se nakon promjene u 
Registru udruga pri Gradskom uredu za opću upravu. Očekuje se da će to biti gotovo do kraja lipnja.

Zapisnik upravnog odbora HMD 19.06.2013. stranica 1 od 2



Ad 4. Stav je UO-a da se vođenje knjigovodstva mora unaprijediti. Gđi. Draginji Vučković treba 
platiti 5000 kn bruto za rad do kraja 2013. g. i zahvaliti joj se na dugogodišnjoj suradnji. Radi lakšeg 
upravljanja financijama bit će otvoreno internet bankarstvo za nove potpisnike.

Ad 5. Stav je UO-a da se održavanje i dizajn internet stranica treba unaprijediti. Prijedlog je da se 
gđi. Snježani Panjkret ponudi 5000 kn bruto za rad u proteklom razdoblju i zahvali na dugogodišnjoj 
suradnji. 

Ad 6.  Primljeni su novi članovi: Miran Stojnić, Kristinka Beglama i Hrvoje Šajn.

Ad 7. Jadran Jurković je obavijestio da se Društvo prijavilo na natječaj Ministarstva znanosti 
obrazovanja i sporta. U tu svrhu trebalo je napraviti Strateški plan djelovanja Društva. 

Sastanak je završio u 14:30.
Zapisničar Jadran Jurković
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